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Donderdag 4 april 2024 is er een
gesprek geweest met het WARK
(Walcherse Adviesteam
Ruimtelijke Kwaliteit). Om te
kunnen starten met de bouw van
de kerk is er goedkeuring van het
WARK nodig. Diverse thema’s zijn
besproken zoals: de
landschappelijke inpassing, het
zicht op de herplant-plicht van
bomen, heesters en groen, de
situering van de 165
parkeerplaatsen, de zichtlijnen
vanaf het kruispunt, de
positionering van de
zonnepanelen en de afwerking
van de entree. 
Goed nieuws! Er worden nog een
aantal aanpassingen in het
ontwerp gedaan en dan hopen
we 23 april 2024 de
omgevingsvergunning te krijgen. 

De taakgroep nieuwbouw vraagt
gebed van de gemeente voor al
het voorbereidende werk. We
zien een grote inzet en we
verwonderen ons vaak over de
diversiteit aan vaardigheden en
talenten in onze gemeente. Maar
vooral dat alle betrokken
gemeenteleden zich graag
inzetten voor de dienst van onze
God en Zijn gemeente. Wilt u
hiervoor bidden en danken? 

De aannemer (Bouwbedrijf
Meliskerke) en installateur
(Synto) zijn bezig met de
technische uitwerking van
bouwtekeningen, constructies en
installaties. Elke twee weken is er
een overleg met hen en ons
bouwteam. Het bouwteam zelf
vergadert ook elke 2 weken over
diverse thema’s zoals beeld &
geluid, electra, inrichting en de
inzet van vrijwilligers.  
Van de gemeente Middelburg
mogen we op het terrein wel de
voorbereidingen gaan treffen
zoals het plaatsen van een
bouwketen. De hoop en de
verwachting is dat we begin mei
kunnen starten met de
bouwwerkzaamheden.
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Ondertussen is de orgelcommissie nog bezig met het bekijken van alternatieven waarbij interne en externe
expertise wordt ingewonnen. Het is geen vraag óf er een orgel komt, maar vooral wélk orgel, rekening houdend
met mogelijkheden en beperkingen. Zoals tijdens de gemeenteavond is uitgelegd zijn de afmetingen (hoogte) van
het orgel redelijk bepalend voor de te maken keuze. De verkenning van de orgelcommissie gaat daarom vooral
over de aanpasbaarheid van het huidige orgel, beschikbare pijporgels en de voor- en nadelen van een digitaal
alternatief. Uiteraard spelen budgettaire kaders een rol. 


